



The Chairman of Great Harvest Group, Mr. Poon Yung (Left) is toasting with the staff
興聯集團主席潘榕先生與員工們祝酒



Long service awards presented during the annual dinner
當晚所頒發的獎座及長期服務金牌



Great Harvest Group Annual Dinner 2019

26 January 2019

Great Harvest Group held the Annual Dinner on 26 January 2019 at Choi Fook Royal Banquet in Tsim Sha Tsui with around 400 staff joined this anniversary dinner.

During the dinner, in addition to the Long Services Award presented to those staff who have served the Group for five, ten, fifteen and twenty years, Outstanding Progress Award and Safety Award were also presented to those having outstanding performance that exceeds the expectations and having significant contribution to the Group. All the awardees were selected by our senior management after strict review, so the winners are all well deserved. We were delighted to send our congratulations to the one who have received our company's awards in recognizing their outstanding achievements and services.

Taking this opportunity, we would like to thank you our colleagues who have attended the Annual Dinner, and their contribution in the past

one year. Let's keep up our hard work in the coming year.

興聯集團於 2019 年 1 月 26 日假座尖沙咀「彩福皇宴」舉行週年晚宴，當晚約有 400 名員工參加，共聚一年一度之週年晚宴。

除豐富佳餚外，藉著是次週年晚宴機會，本集團更頒發一些獎勵給予部分傑出員工，以表揚他們過去的努力及傑出表現。除了頒發長期服務獎給予服務滿五年、十年、十五年及二十年的員工外，當晚還特別頒發了傑出進步獎及地盤安全獎，得獎者均由我司董事及部門主管經過嚴格審核後挑選出來，他們表現卓越及對本集團有重大貢獻，獲獎實在實至名歸。

藉此機會感謝當晚所有參加的同事，令晚宴得以順利舉行；同時在此感謝所有同事於過去一年為本集團所作出的貢獻，希望各同事來年繼續努力。